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 Besluitenlijst van de openbare vergadering van 
de raadscommissie van de gemeente Dalfsen, 

d.d. 17 september 2018 
 
Aanwezig: 
Voorzitter  mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte 
Griffier  J. Leegwater 
Raadsleden:  
Gemeentebelangen J.G. Ellenbroek, mw. I.G.J. Haarman, G.M.M. Jutten, mw. H.G. Kappert, 

H.A.J. Kleine Koerkamp, H.W. Pessink, J.G.J. Ramaker 
CDA R.H. Kouwen, W. Massier, mw. A.J. Ramerman, E. Ruitenberg 
ChristenUnie L.M. Nijkamp, M.V. Veldman 
PvdA  L. Broere, mw. J.M.A. Eilert-Herbrink 
VVD  G.J. Veldhuis 
 
Commissieleden 
ChristenUnie  D.J. van Gelder 
D66  B. Smalbraak 
 
Afwezig: 
W. Dankelman (Gemeentebelangen), mw. H. Lassche-Visscher (ChristenUnie), J.W. van Lenthe 
(Gemeentebelangen) en B.H.M. Schrijver (D66). 
 
Tevens aanwezig: 
Burgemeester H.C.P. Noten, wethouders R.W.J. van Leeuwen en J.W. Uitslag, directeur A. Goeree, 
ambtelijke ondersteuning: mw. J. Vulkers, mw. J. Volkerink.  
 
 AGENDAPUNT COMMISSIEADVIES/BESLUIT 
1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:33 uur. Zij 

meldt de afwezigen. Commissieleden dhr. Van 
Gelder en dhr. Smalbraak vervangen respectievelijk 
mw. Lassche-Visscher en dhr. Schrijver. 
 

2. Spreekrecht burgers 
 

Er is een aanmelding ontvangen. Dhr. G. van Rhee 
op het agendapunt ‘Onderzoek preventieve 
logopedie’. Dhr. G. van Rhee vertegenwoordigt  het 
samenwerkingsverband voor passend onderwijs 
Veld, Vaart en Vecht, afdeling Ommen-Dalfsen.  
 
Dhr. G. van Rhee geeft  de leden van de commissie 
een aantal aandachtspunten bij het behandelen van 
het voorstel en stelt daarbij enkele vragen. Hierin 
vraagt hij o.a. aandacht voor het belang van 
samenwerking met regiegemeenten en het 
uitvoeren van de screening, ook voor de vijfjarigen, 
door een logopedist.   
 

3. Vaststelling agenda Conform. 

4. Rotonde Kampmansweg -  onderzoek 
verkeersveiligheid 
Voorstel: 
1. Kennis te nemen van de rapportage 

“Rotonde Kampmansweg, onderzoek 
verkeersveiligheid (BonoTraffics bv, 12 
juli 2018) en het gehouden 
participatieproces; 

2. Het college de opdracht te geven variant 
2 (Optimalisatie huidige situatie) en 
variant 3 (Ombouw rotonde, fietsers in de 
voorrang) nader uit te werken en van 
variant 3 de consequenties voor alle 
rotondes in de gemeente Dalfsen (binnen 
de bebouwde kom) inzichtelijk te maken; 

3. Het college de opdracht te geven 

  
De PvdA is blij met voorstel en vindt dat 
voorrangssituaties op een gelijke wijze moeten 
gelden. Dalfsen moet waar mogelijk hierin 
overeenstemming vinden met landelijke richtlijnen 
en omliggende gemeenten om verwarring in het 
verkeer te voorkomen. Er zijn complimenten voor 
het proces en er is nieuwsgierigheid naar de kosten 
van een ongelijkvloerse kruising.  
 
De VVD is akkoord met het voorstel en is ook 
nieuwsgierig naar een vierde variant met een 
ongelijkvloerse kruising. De partij wil graag meer 
cijfermatig een idee krijgen van het 
onveiligheidsgevoel. Er zijn complimenten voor het 
proces, toch is het goed om LTO Noord en 
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maatregelen op het gebied van educatie, 
voorlichting en handhaving nader uit te 
werken met relevante stakeholders. 

 

Transport en Logistiek Nederland te bevragen.  
 
Het CDA kan zich vinden in het voorstel en vindt het 
belangrijk dat LTO Noord en Transport en Logistiek 
Nederland betrokken moeten worden bij de verdere 
ontwikkeling van het proces. De partij ziet ook graag 
aandacht voor voorlichting en educatie van 
weggebruikers. De berekening voor een 
ongelijkvloerse kruising is voor het CDA onnodig.  
 
Gemeentebelangen is voor het voorstel met als 
aanvulling de wens om een ongelijkvloerse kruising 
te onderzoeken.  
 
ChristenUnie kan zich ook vinden in het voorstel en 
vraagt het college de vierde optie van een 
ongelijkvloerse kruising uit te werken, alsmede een 
vijfde optie van een ongelijkvloerse optie op een 
andere nabijgelegen locatie.  
 
D66 vindt het voorstel prima en vraagt aandacht 
voor het uitwerken van een vierde optie van een 
ongelijkvloerse kruising. Ook vindt men dat 
voorrangssituaties in de gemeente op een gelijke 
wijze moeten gelden.   
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
bespreekstuk wordt geagendeerd voor de 
raadsvergadering van 24 september 2018, gelet op 
het gewijzigde beslispunt.  
 

5. Kadernota bibliotheek 
Voorstel: 
1. De kadernota ‘Onze bibliotheek in 2019 

en verder… Bewegen, ontwikkelen, 
samenwerken’ vast te stellen; 

2. Het college van B&W opdracht te geven 
om bij het beleidsplan financiële 
scenario’s uit te werken waarvan één 
scenario budgetneutraal is.   

 
Gemeentebelangen is tevreden over de kadernota 
en ziet de financiële scenario’s graag uitgewerkt. Er 
is tevredenheid over de beschrijving van de nieuwe 
maatschappelijke rol van de bibliotheek en de 
kwaliteitsslag die daar voor nodig is. Ook is de partij 
content met de ruimte voor lokale eigenheid per 
woonkern. 
 
Het CDA vindt de kadernota een gedegen opzet 
voor een nieuw bibliotheekbeleid. De samenwerking 
met Saam Welzijn wordt positief bevonden. In het 
bijzonder is het CDA blij met aandacht voor 
laaggeletterdheid, preventie en vroegsignalering.  
 
De PvdA kan zich goed vinden in de vier gemaakte 
strategische keuzes. Hierom omarmt de partij de 
samenwerking met welzijn en de verbinding met 
cultuur. De bestrijding van laaggeletterdheid en de 
uitleen zijn wat de PvdA betreft de nieuwe 
corebusiness van de bibliotheek. Er is 
nieuwsgierigheid naar het budgetneutrale scenario.  
 
ChristenUnie is blij met de kadernota en de 
uitdaging die de titel met zich meebrengt. Er is grote 
tevredenheid over de aandacht voor 
laaggeletterdheid. 
 
De VVD is akkoord met het voorstel en blij met de 
samenwerking met Saam Welzijn. Het college wordt 
gevraagd druk uit te oefenen op de bibliotheek om 
regionale samenwerking met andere bibliotheken te 
blijven onderzoeken. Dit kan helpen in de 
bedrijfsvoering. Ook vraagt de partij aandacht voor 
mogelijke commerciële kansen zonder 
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winstoogmerk.  
 
D66 stemt in het met het voorstel. Er is 
tevredenheid over de inzet van maatschappelijke 
educatieve ontwikkeling en de combinatie met 
kulturhusen. De aanpak van laaggeletterdheid vindt 
men behoorlijk uitdagend.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk wordt geagendeerd voor de 
raadsvergadering van 24 september 2018. 
 

6. Onderzoek preventieve logopedie 
Voorstel: 
1. Kennis te nemen van het rapport 

“Onderzoek preventieve logopedie in de 
gemeente Dalfsen”;  

2. Het college opdracht te geven op basis 
van dit onderzoek scenario 3 
(preventieve logopedie beleggen bij GGD 
IJsselland) of een lichtere vorm middels 
regionale samenwerking nader uit te 
werken;  

3. Bij deze uitwerking de volgende 
uitgangspunten te hanteren: behoud van 
kwaliteit,  continu en breed aanbod 
vroeg-signalering, screening los van 
behandeling, regionale afstemming waar 
mogelijk; 

4. Een plus-variant te hanteren voor zowel 
het ontwikkelonderzoek bij 2-, 3-jarigen 
als ook de screening op 5-jarige leeftijd. 

 
Het CDA kan zich vinden in het onderzoek met 
inachtneming van de beschreven uitgangspunten. 
Vroegsignalering wordt belangrijk gevonden. 
Logopedie mag niet ten kosten gaan van een 
financiële prikkel.   
 
De PvdA kan zich ook vinden in het voorstel en de 
uitgangspunten. Er is tevredenheid over de 
aandacht voor tijdige signalering voor wat betreft 
spraak en taal. De uitwerking van het voorstel laat 
de partij graag aan het college.   
 
De VVD kan zich vinden in het voorstel en variant 
drie. De partij is voorstander van een regionale 
aanpak. Er wordt gevraagd of er gewaakt kan 
worden voor een situatie waarin alle kinderen 
logopedische behandeling krijgen.  
 
Gemeentebelangen wil het stuk mee terug naar de 
fractie nemen. Men kan zich in scenario 3 vinden en 
vraagt aandacht voor de gemeentelijke 
logopedisten. Ook wordt het college gevraagd uit te 
gaan van een extra plus pakket. De 
verantwoordelijkheid voor het aanmelden van 
screening mag niet bij niet ouders of bij de 
jeugdgezondheidszorg van de GGD liggen.  
 
D66 is volledig akkoord en heeft een tip voor het 
college inzake de kosten. Deze behelst het 
inzichtelijk maken van de baten. 
 
ChristenUnie ziet zowel voor- als nadelen van het 
voorstel en de aangedragen alternatieven. Op 
afstand organiseren kan ook minder zichtbaarheid 
van de logopedisten als gevolg hebben. Er wordt 
aandacht gevraagd voor een situatie waarin 
logopedie altijd bereikbaar en herkenbaar is. De 
partij vindt de aandacht voor vroegsignalering en 
integraal werken belangrijk. Er wordt gevraagd om 
de tijd te nemen omdat er geen direct probleem is. 
 
Wethouder Uitslag komt schriftelijk terug op de 
vraag van mw. Kappert naar de nieuwe handreiking 
uniforme signalering taalachterstanden.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk wordt geagendeerd voor de 
raadsvergadering van 24 september 2018, waarbij 
de fractie van Gemeentebelangen desgewenst een 
stemverklaring kan afleggen.  
 

7. Algehele wijziging Algemene Plaatselijke 
Verordening Dalfsen (APV) 2018 

 
Gemeentebelangen is akkoord met het voorstel. Er 
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Voorstel: 
1. Vast te stellen de Algemene Plaatselijke 

Verordening gemeente Dalfsen 2018; 
2. In te trekken de  Algemene Plaatselijke 

Verordening, vastgesteld bij raadsbesluit 
van 23 november 2015. 

 

is tevredenheid over dat het gebruik van drugs 
verboden blijft. Ook is de partij blij met de 
handhaving op hondenpoep, in het bijzonder in het 
buitengebied.  
 
ChristenUnie is akkoord met de gemaakte 
aanpassingen, tegelijkertijd voelt het voor de partij 
ongemakkelijk, regels over cannabisgebruik niet als 
zodanig te handhaven. Er wordt aandacht gevraagd 
voor de communicatie rondom de bekendheid en 
naleving van de APV.  
 
De PvdA is akkoord met het voorstel en is benieuwd 
naar een voorstel over zondag openstelling.  
 
De VVD is ook akkoord met het voorstel en 
benieuwd naar een voorstel over zondag 
openstelling.  
 
D66 stemt in het met voorstel en wil een lans 
breken om de APV op het taalniveau B1 te 
schrijven.  
 
Het CDA kan zich vinden in het stuk en deelt 
hetzelfde ongemak bij het niet actief handhaven bij 
cannabisgebruik 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als 
akkoordstuk wordt geagendeerd voor de 
raadsvergadering van 24 september 2018. 
 

8. Huidige en toekomstige inzet van reserves 
Doel: 
Kennis te nemen van de notitie ‘huidige en 
toekomstige inzet van reserves’. 
 

 
Het CDA is blij met voorstel. Het schept 
duidelijkheid en transparantie in de toekomstige 
inzet van reserves.  
 
De PvdA vindt het een goede notitie en vraagt of 
met terugwerkende kracht gebruik gemaakt kan 
worden van de voorgestelde systematiek.  
 
Gemeentebelangen heeft kennis genomen van het 
voorstel. Het is de partij nog niet duidelijk wat in de 
toekomst financiële consequenties van de nieuwe 
systematiek kunnen zijn. Er is tevredenheid over het 
in lijn komen met wet en regelgeving. 
 
ChristenUnie is blij met de aanpak van voorgestelde 
systematiek en de continuïteitsgedachte hierachter. 
Het is de partij echter nog niet duidelijk wat 
financiële consequenties van de voorgestelde 
systematiek zijn. De wethouder wordt gevraagd of 
het mogelijk is de notitie in de werkgroep planning 
en control te bespreken.  
 
De VVD heeft kennis genomen van het stuk. De 
partij is blij met de aanpak van de systematiek en 
deelt de nieuwsgierigheid naar de financiële 
gevolgen.  
 
D66 is blij met voorstel en typeert het als ‘goed 
boekhouden’.  
 
De wethouder vindt het een goede suggestie om de 
notitie in de werkgroep planning en control verder te 
bespreken. Bij de nota reserves moet helder zijn 
wat de financiële consequenties zijn.   
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De voorzitter concludeert dat de raadscommissie de 
notitie voor kennisgeving heeft aangenomen.  
 

9. Vaststellen besluitenlijsten d.d. 4 juni 
2018 en 11 juni 2018 

Beide besluitenlijsten conform. 

10. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 22:05 uur.  
 

 
Aldus vastgesteld door de raadscommissie van de gemeente Dalfsen in zijn openbare vergadering 
van  15 oktober 2018. 
 
De raadscommissie voornoemd, 
 
 
de voorzitter,  de griffier,   
mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte  drs. J. Leegwater


